



The International Canadianist

International Council for Canadian Studies

250, City Centre, Suite 303, Ottawa, Ontario, Canada K1R 6K7
Tel.: (613) 789-7834; fax: (613) 789-7830; email: guy.leclair@iccs-ciec.ca
<http://www.iccs-ciec.ca>

FRANÇAIS

GROUPS OF CANADIANISTS HELP SUPPORT CANADA'S POLITICAL AND COMMERCIAL INTERESTS IN UNITED STATES

ACSUS (Association for Canadian Studies in United States), the Canadian American Business Council, the Canada Institute of Woodrow Wilson Center help to support trade and political position with American politicians. For further details, [click here](#).

THE UNIVERSITY OF WESTERN ONTARIO APPROVES THE CREATION OF A CANADA-U.S. INSTITUTE

The first Canadian institute/think tank dedicated solely to the study of the relationship between Canada and United States will be established at the University of Western Ontario. It will provide Canadians with non-partisan expertise on a Canada's most important partner and ally. For more information, [click here](#).

A FIVE-YEAR PARTNERSHIP BETWEEN SUNY AND NANOS RESEARCH OFFERS VITAL INSIGHT ON PUBLIC OPINION FOR CANADA-U.S. RELATIONS

From 2005 to 2009, SUNY and Nanos Research conducted simultaneous and identical surveys on both side of the Canada-U.S. border to learn more about Canadians and Americans' perceptions of each other. To learn more, [click here](#).

[Comments, click here.](#)

Issue 14, 18-03-10



Le canadieniste international

Conseil international d'études canadiennes

250, City Centre, bureau 303, Ottawa, Canada K1R 6K7

Tél. : (613) 789-7834; téléc. : (613) 789-7830; courriel : guy.leclair@iccs-ciec.ca

<http://www.iccs-ciec.ca>

ENGLISH

DES GROUPES DE CANADIANISTES CONTRIBUENT À SOUTENIR LES POSITIONS POLITIQUES ET COMMERCIALES DU CANADA AUX ÉTATS-UNIS

L'ACSUS (Association des études canadiennes aux États-Unis), le Conseil des affaires canado-américaines et le Canada Institute du Woodrow Wilson Center contribuent à soutenir les positions politiques et commerciales du Canada auprès des politiciens américains. Pour plus d'informations, [cliquez ici](#).

L'UNIVERSITÉ WESTERN ONTARIO APPROUVE LA CRÉATION DU NOUVEAU CANADA-U.S. INSTITUTE

Le premier institut/groupe de réflexion sur le Canada consacré uniquement à l'étude des relations entre le Canada et les États-Unis sera établi à l'Université Western Ontario. Il fournira aux Canadiens une expertise non partisane à l'égard du principal partenaire et allié du Canada. Pour plus d'information, [cliquez ici](#).

SUNY ET NANOS RESEARCH ONT COLLABORÉ PENDANT CINQ ANS À UNE RECHERCHE QUI FOURNIRA UN APERÇU DE L'OPINION PUBLIQUE À L'ÉGARD DES RELATIONS ENTRE LE CANADA ET LES ÉTATS-UNIS

Entre 2005 et 2009, SUNY et Nanos Research ont conduit simultanément un sondage identique et des deux côtés de la frontière, auprès de citoyens américains et canadiens, afin d'en savoir plus à propos des perceptions canadiennes et américaines relativement à leur voisin. Pour en savoir plus, [cliquez ici](#).

[Commentaires, cliquez ici.](#)

Numéro 14, 18-03-10